
Protokoll fört vid STYRELSEMÖTE 
med Storsjöns Segelsällskap 
 

 Protokoll 
 
 Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap 

 
 Datum:  2010-01-26 
 Tid: 19:00  
 Plats: Östersunds Advokatbyrå, Prästgatan 39, Östersund 
 
 Närvarande: 
  
 Göran Fürstenberg Ordförande 
 Lars Nordberg Sekreterare 
 Olof Ternström 
 Per Sandström 
 Eva Dadell 
 Wille Ulrich-Häreblad 
 Sven Wahlström 
 Claes Hoglert 
 Sofia Åberg 
  
§1 Ordförande öppnar styrelsesammanträdet. 
 
§2 Punkter på dagordningen: 
 

� Bidragsansökningar 
� Hemsidan 
� Reklam 
� Sailcoach 
� Tisdagsseglingar 
� Vuxenseglarskolan 
� Gast och rorsmanslista 
� Företagsracing 
  

§3 Genomgång av föregående protokoll.  
  

Lars Nordberg gick igenom föregående styrelseprotokoll. Protokollet justerades. 
 
§4 Ekonomi. 
 
 Föredrogs av Sven. 
 
 50.000,- har erhållits från Häradsskrivare E Levins stiftelse. 
 Det har inkommit div träningsavgifter. 



 På plusgirot var ca 79.000,- vid årsskiftet, fn ca 123.000,-. 
 

Drifts och underhållsbidragsansökningar om 6.000,- har skickats in. Inget svar 
än på detta. 

  
Därtill äskat 150.000,- i bidrag från Östersunds kommun till praktisk/teoretisk 
undervisningslokal på varvet, 230.000,- för renovering av kran och 1.600.000,- 
för markarbeten och pålning/gjutning för flyttad sjösättningskran. 

 
 Inga svar har erhållits än på dessa äskanden. 
 
 Bygglov på kranarbetet har dock erhållits. 
 

Underlag för ansökan om aktivitetsstöd skall inlämnas till Sven. Inlämnades av 
Eva till Sven. 

 
 Jämtkraft har accepterat uppsägning av el på gamla varvet. 
 
 Beslut:  Inget särskilt beslut fattades. 
 
§5 Post. 
 
 Föredrogs av Sven. 
 

Div post föredrogs och skall lämnas delvis i klubbhuset, bla div tidskrifter mm. 
 
 Vattenmätaravläsningkort inkommit, lämnades till Olle för avläsning. 
 

Föreningen Ångaren Östersund har kontaktat och föreslagit att vi besöker dem i 
deras utställning i Arvesund. Erhållet material läggs i klubbhuset. 

 
 Beslut: Inget särskilt beslut fattades. 
 
§6 Ansvarsområden: 
 
 Genomgicks av Göran: 
 
 Beslut: 
 
 Jolle:  Eva Dadell (sammankallande) 
 Kölbåt:  Claes Hoglert 
 Anläggning:  Olle Ternström 
 Varv:  Kjell Sundström 
 IT/medlem:  Per Sandström 
 Service klubbåtarna: Jan Nyberg och Christian Sjöström 
 Bryggorna:  Jan Nyberg och Christian Sjöström 
 Mtrl i jolleförrådet: Vakant 
 C-55-orna + mtrl till dem: Per Sundström och Thomas Träng 
 Ceremonimästare: Günther  
  
§7 Rapporter     
 



 Anläggning 
 
 Föredrogs av Olle. 
  
 Inget särskilt att rapportera. 
 

Beslut: Inget särskilt beslut fattades. 
 
 Kölbåt:   
 
 Föredrogs av Göran. 
 
 Inget särskilt att rapportera. 
 
 Beslut: Inget särskilt beslut fattades. 
  
 Jolle: 
 
 Föredrogs av Eva. 
 
 1 möte har hållits. Utbildningarna är en central fråga. 
 
 Internutbildning kappsegling.  
 Torbjörn Berglund sjukvårdsutbildning,  
 Christian Sjöström båtutbildning. 
 
 Blå seglarledarutbildning i Sundsvall 11-13/6 
 (för att få hålla kappseglingar på regional nivå). 
 
 Eva tar på sig, om det går, att åka på röd seglingsledarutbildning. Ingen i 
 klubben har denna kompetens idag. 
 

Antingen väntar man till nästa höst eller så tar med det nu. Information om detta 
lägges ut på hemsidan för information till alla i klubben. 

 
Odjursregattan, Segelbåtens dag, hög tid att börja planera. Även kölbåtarna bör 
vara med på Segelbåtens dag 5-6/6. 

 
 Tisdagsseglingar: 
 
 Jollesektionen vill att även jollarna får tid för att starta, dock med särskild 
 säkerhetsbåt med och kortare bana. 
 

Styrelsen uttalades sig positivt till detta och tyckte att det bör gå att få till en 
start till efter kölbåtarna. 

 
 Sailcoach: 
 

Svenska Seglarförbundet vill hjälpa till, Jollesektionen vill ha hjälp med att få 
träningar. Motorbåt för säkerheten och sailcoach bör finnas i norrland. Ulf 
Dagerbrandt i Umeå är utsedd till sailcoach. 25.000,- är årligen avsatta från 
Svenska Seglar förbundet till att täcka ersättning för detta. 



 
Möte 26/2 1700 med Ulf Dagerbrandt. Klubbutveckling med idrottsinriktning 
för segling är vad han kan användas till. 

 
Klubben kan utnyttja honom 5 dagar. Han kan inte nyttjas till direkt utbildning, 
men kan nyttjas till att utbilda utbildare som i sin tur sköter utbildningen. I första 
hand gäller detta kappseglingsutbildning. 

 
 Eva har tagit på sig att kolla upp motorbåtsfrågan ang säkerheten. 
 
 Skid- och seglingshelg 27-28/2, Vemdalsskalet. 
 
 Göran föreslår att vi kontaktar ny medlem från Polen som synes vara 
 seglingsinstruktör. 
 
 Gast och rorsmanslista: 
 

Förslag från Wille att vi skapar Gast och Rorsmanslista på hemsidan där man 
kan anmäla intresse för detta. 

 
 Beslut:   
 
 Styrelsen tillstyrkte detta beslut. 
 
 Vuxenseglarskolan: 
 
 Föredrogs av Göran. 
 
 Vi hade tidigare 5 lärare, men under 2009 hade ingen tid med detta pga 
 varvsbyggnationen. 
 

Stor efterfrågan på vuxenseglarskola, detta ger bra goodwill för klubben att 
driva detta, samt god ekonomi. 

 
Någon måste dock ha huvudansvaret för detta. Inget förslag presenterades, så 
denna post är fortfarande vakant. Will meddela att han gärna kan arbeta i 
vuxenseglarskolan, men han vill inte vara ansvarig för verksamheten. Vi 
fortsätter att arbeta med att söka en lämplig huvudansvarig. 

 
Anders Danielsson (fd Johansson) har tidigare examinerat i seglarskolan. Olle T 
skall även prata med Asbjörn. 

 
 Företagsracing: 
 
 Föredrogs av Per Sandström. 
 

Helikopterflyget är intresserad av att få ha företagsracing. Dock har det tidigare 
blivit problem med prisbilden, som man upplevt för dyr. Klubben konstaterar att 
vi inte är intresserad av detta om vi inte tjänar några pengar på det. 

 
SYRE (reklambyrå) och deras VD, som har kontakt med Per, är intresserade och 
kan hjälpa till, enligt uppgift utan ersättning, att försöka sälja detta till några 



företag före sportlovet. Det är C-55-orna som skall användas i så fall. Vi får 
återkomma om detta, Per rapporterar hur kontakterna går ang detta. 

 
 Förslag från Per:  

Helgkurs innan seglingarna. Ev kan detta ge intressenter till vuxenseglarskolan. 
 

Styrelsen uttalar att den ställer sig positiv till detta som koncept, men detaljerna 
får utarbetas mer innan beslut tas. 

 
 Kölbåt: 
 
 Föredrogs av Claes Hoglert. 
 
 Har tittat lite på andra klubbar och hur man gör där. 

Träningsseglingarna som varit på sista tiden har upphört och nu återgår man till 
tisdagseglingarna som vanligt. 

 
 Fråga: Hur får vi folk till de traditionella seglingarna? 
 
 Förslag: 
 

Klubbmästerskap med både jolle och kölbåt, hela klubben aktiv, kan vara en 
intressant sak. Eventuellt kan detta kombineras med fest på kvällen. 

 
 Föreläsare ang trimning mm kan vara intressant. Claes tittar på detta. 
 
 Info skickas tillsvidare till Per Sandström så lägger han ut det på hemsidan. 
 Kombinationen seglingstävling/socialt umgänge är viktig för 
 klubbmedlemmarna, som har olika inriktning på sitt seglande och för sitt 
 medlemskap i klubben. 
 
 Anläggning: 
 
 Föredrogs av Olle T. 
 

El och vatten avstängt vid gamla varvet. De gamla husen är avyttrade till en 
person boende i Föllinge, förhoppningsvis hämtar han dem snarast också. 

 
På gamla varvet står en Magnifik Midget kvar. Ägaren bor i Göteborg. Han bör 
underrättas på tydligt sätt, brev eller mail, om att han står på gamla varvet som 
skall vara tömt senast 2010-09-30 och att han därefter står på mark som 
disponeras av Östersunds kommun för byggnationsändamål, samt att han 
självklart är välkommen att flytta båten till nya varvet, under förutsättning att 
han dels betalar gamla förfallna avgifter och de övriga avgifterna som gäller för 
nya varvet. 

 
 Olle T kollar upp detta och kontaktar honom tillsammans med Kjell S. 
 
 Nycklar: 
 
 Ansvariga för C-55-orna mm har inga egna nycklar. 
 



 Beslut: 
  

Klubben ordnar så att de får ut nycklar utan egen kostnad. Kjell får i uppdrag att 
ordna detta. 

 
 Bidragsansökningar: 
 
 Föredrogs av Sven. Bertil Hedman söker från stiftelser mm. 
 
 Beslut:  
 
 Storsjöns Segelsällskap beslutar att söka investeringsstöd hos följande 
 bidragsgivare: 
 

1. Länststyrelsen i Jämtlands Län, bygdeavgiftsmedel 
2. Östersunds Kommun, anläggningsbidrag 
3. Riksidrottsförbundet, bidrag till idrottsföreningars anläggningar 
4. Arvsfonddelegationen  
5. Sparbanksstiftelsen i Jämtlands Län 
6. E. Livéns stiftelse 
7. Stiftelsen Solstickan 
8. Holmgrens stiftelse. 

 
Därtill noteras att Arvsfonden har flyttat och bytt adress from 1/1 2010 och 
numera har följande adress och telefonnummer: 

 
 Arvsfondsdelegationens kansli 
 Box 2218, 103 15 Stockholm 
 
 E-post: fornamn.efternamn@arvsfonden.se 
 Tel: 08-700 08 00 
 Fax: 08-411 40 19 
 
 Hemsidan: 
 
 Föredrogs av Per Sandström: 
 

OCR.-faktura. Per vill införa detta. Sven är tveksam. Sven och Per diskuterar 
detta och återkommer.  

 
E-postfaktura: Per vill införa detta. Styrelsen diskuterar detta och uttalar sig 
positivt om denna utveckling. 

 
Förslag: 

  
Att alla som inte har verifierat sin e-postadress kontaktas en gång skriftligen i 
särskilt brev, t.ex. att man skriver på faktura som skickas ut, och 
uppmärksammas på att hemsidan numera är officiellt huvudorgan för klubben 
och att vi kommer att övergå till E-post kommunikation i huvudsak och att de 
kommer att få försämrad kommunikation med klubben om de inte har dator och 
egen E-postadress, vilket de rekommenderas att skaffa. 

 



 Kostnadsställen: 
 
 Föredrogs av Per Sandström. 
 

Per S föreslår att vi har kostnadsställen i redovisningssystemet så att man kan 
överblicka kostnaderna för de olika sektionerna och att man även kan se detta på 
ett klart differentierat sätt när budgeten skall fastställas på 
planeringssammanträdet, t.ex. i en Excelmall. 

 
 Enligt Sven W så finns det möjligheter att ordna detta i befintligt system. 
 

En allmän diskussion om detta följde och styrelsen beslöt att bordlägga frågan 
till kommande sammanträde. 

 
 Ny domän: 
 

Ny domän, stoss.se, är registrerad och skall fortsättningsvis användas. Den nya 
hemsidan är under uppbyggnad och kommer att tas i bruk under januari månad 
enligt planering. Tillsvidare fungerar den gamla hemsidan och allt 
vidarebefordras till den. 

 
 Sändlistor: 
 
 Föredrogs av Per Sandström. 
 

Det har upprättats särskilda sändlistor på hemsidan som man kan anmäla sig till, 
så går utskick till anmälda medlemmar mycket snabbar och säkrare. Särskild 
sändlista till styrelsen har upprättats, men är spärrad av Per så att endast 
styrelsemedlemmarna kan nås genom denna. Allt detta nås på hemsidan. 
Sändlistorna och hur man använder dem bör spridas bland medlemmarna. 

 
 Dator till hamnen: 
 

Per S föreslår att en dator av enklare modell placeras i klubbhuset i hamnen för 
att användas till bokningar mm. 

 
Styrelsen uttalar sig lite osäker på detta pga stöldrisken. En allmän diskussion 
följde. Frågan bordlades till kommande sammanträde. 

 
Servertjänst: 

 
 Föredrogs av Per Sandström. 
 
 Servertjänst för lagring av filer mm skall testas av Per. Han återkommer om 
 detta. 
 
 Nya hemsidan: 
 
 Föredrogs av Per S. 
 

Några lämpliga personer tas fram som skall gå utbildning i hur man hanteras 
hemsidan och lägger in material mm. Denna utbildning är ordnad gratis hos 



SISU på idrottens hus. Informationsansvariga skall tas ut för detta. Namnförslag 
lämnas till Per S. Tidsåtgång för denna utbildning är ca 3 timmar. 

 
Förslag: Huvudansvariga på sektionerna skall gå denna utbildning och även hela 
styrelsen. Sektionsansvariga anmäler övriga som de vill skall gå denna 
utbildning och anmälan till Per S senast 31/1. 

 
 Beslut:  
 
 Styrelsen beslutade i enlighet med förslaget. 
 
 Reklamfrågor. 
 
 Föredrogs av Göran. 
 

Göran har fått en del reklammail där man har erbjudit tjänster till SSS, typ 
reparation av klädsel mm. Eventuellt kan dessa vara intresserade att annonsera 
på vår hemsida mot lämplig betalning. 

 
 Göran skickar över erhållet material till Per S som tittar på detta inför nästa 
 möte. 
 
 Styrelsens sammanträden: 
 
 Föredrogs av Göran. 
 

Förslag: Att vi håller styrelsemöte första tisdagen i varje månad fortsättningsvis 
som huvudregel. 

 
  



Beslut: 
 
 Styrelsen beslutade i enlighet med förslaget. 
 
 Nästa möte: 
 
 I enlighet med ovanstående beslut fastställs nästa möte till:  
 

2010-03-02 kl 1900 på Östersunds Advokatbyrå, Prästgatan 39, 1 tr, Östersund, 
portkod 0824. 

 
 

Mötet förklarades avslutat och ordföranden tackade alla närvarande för visat 
intresse. 

 
 
 Vid protokollet:  Justeras 
 
 
 
 
 Lars Nordberg  Göran Fürstenberg 
 

 


